

Bestyrelsesmøde Afd. 7 d. 30-9 2013

Tilstede: Ole, Pia, Svend aage, Henny, Anders, Sille og Dorthe

Fraværende: Peter Andersen fra Adm.

Efter en kort konstituering af den nye genvalgte bestyrelse samt med en demokratisk flertalsafsteming om supplerternes medvirken på bestyrelsesmøderne – udfaldet blev flertal for at supplerterne ikke er med på selve møderne, men modtager mail med referat efter hvert møde, gik mødet igang med den endelige dagsorden.

1. Velkomst ved Formanden

2. Godkendelse af dagsordnen

- Godkendt

3. Godkendelse af forrige referat

- Godkendt

4. Orientering fra Formanden

- **Ekstraordinært beboermøde ang. Klimaenergiplan for Afd. 7** – Bestyrelsen er enige i det er til gode for afdelingen at stemme ja på mødet, samt at det vil være ideelt at kæde det sammen med vores kommende 360' undersøgelse (Jens Erik fortalte om dette på det ordinære beboermøde)
- 10 fra- og tilflytninger
- 1 klage over støj og larm
- Formanden har skrevet en skrivelse for godkendelse hos Administrationen ang. knallertrummene.

5. Kasserens beretning

- Sommerfesten kostede 27.100,-
- Beboermøde kostede 3.631,-

6. Indkomne forslag til drøftelse og beslutning

- **Nye gør-det-selv rum bruges til cykelrum:** Bestyrelsen diskuterede dette, og der var enighed om der er cykelrum nok i hver blok – disse skal i stedet for sørges for at de jævnligt er ryddet op i for gamle og defekte cykler mm. som "bare fylder op". Det er med flertalsbeslutninger afgjort på det ordinære beboermøde at de skal ændres til kreative rum, hvilket bestyrelsen fastholder. Bestyrelsen er enige om at beboere som vil gøre brug af disse rum, skal henvende sig til en fra bestyrelsen og få udleveret en nøgle til det pågældende rum i ens blok. Der skrives navn på en seddel med dato for udlevering – der gælder selvfølgelig almindelig kø-kultur, og er der flere som vil lave noget sammen, kan dette aftales internt mellem beboerne. Som udgangspunkt er der en nøgle pr. Rum.
- **Opsætning af forhindring ved garageanlæg ved Miljøgården:** Bestyrelsen er enige om dette skal laves. Det bliver videregivet til Administrationen
- **Etablering af særskilt knallert og cykelhus på terræn:** Bestyrelsen undersøger dette nærmere mht. Brugbarhed, priser, udseende, hvor mange osv. – Emnet videreføres!

- **Nyhedsbrev til beboerne:** Bestyrelsen mener det er en god idé med et lille nyhedsbrev en til to gange årligt. Der samles oplysninger ind omkring div. Interessante ting samt opsamling på alt hvad der er sket i Afd. 7 det sidste års tid. Folder bliver lavet i Netcaféen.
- Tysklandstur: Pia hører Jørns Busrejser om booking af dato d. 23 nov 2013 – nærmere info følger....

7. Aktiviteter

- Kommende Tysklandstur

8. Eventuelt

- *Bestyrelsen diskuterede de stadig-eksisterende loftrum.* Bestyrelsen ønsker i stedet for nogle cykelrum kontra gør-det-selvrum (se punkt 6.) og de efterfølgende opsagte udlejningsrum bliver omdannet til kælderrum til de lejere som har loftsrum, og dermed efterhånden permanent nedlæggelse af disse utidssvarende og ikke-opbevaringsværdige loftrum.
- Bestyrelsen indhenter oplysninger på samtlige officielle og ikke-officielle klubber der er i afd. 7. Disse skal synliggøres, hvor mange er der, hvem er det, hvad laver de, hvem har nøgler og hvor mange har nøgler, hvem er formænd, hvornår har de åbnet osv. Alt dette skal der laves en liste om som hænges op i samtlige opgange og vaskehuset med oplysninger for samtlige beboere som måtte ønske at deltage i Afdelingens aktiviteter og tilbud.

Næste møde d. 7-11 2013 kl 18

Referanten takker for et godt møde 😊